
Møde i Skolebestyrelsen Mødetidspunkt: tirsdag, den 15. juni 2022  
kl. 19.00- 20.45.  
 

Deltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Lotte Gyldenvang, Johanne 
Grøndahl Glavind, Sine Askov Møller, Sidsel Svendsen, 
Louise Borgholm, Mads Spanggaard, Anne-Marie 
Andersen, Christian Schønning Hansen, Martin 
Schaumann, Mikael Bønding, Laila Christensen, Jeppe 
Fly-Kristensen, Johanne Søndergaard, Zagros Khalil 
 

Mødeleder: Sine 

Afbud:  Anne-Marie  

Referent: Mikael Bønding 
 

Sted: Personalerum NES 
 

 

Dagsorden  Bemærkninger & referat 

 
Vi starter med at spise en let anretning kl. 19.00-19.30 

1 
Formalia 

19:30  
- 

19:35 

Godkendelse, v. formanden 

• Dagsorden 

• Referat af møderne den 25. april og 
24. maj 

• Underskrift referat  
 

Træder ud af bestyrelsen: 
Tak til Zagros og Johanne som slutter nu. 
Tak til Sidsel som også takker af.  
Tak til Christian som slutter af. 
Jeppe 7,c og Frederik 7.c elevrådet: 

Velkommen til bestyrelsen 😊 
 
Referat godkendt. 
 
 

Tema- og debatpunkter (ca. 19.30 – 20.15) 

2 
19:35  

- 
19:45 

Nyt fra Elevråd 
 

Sidste møde gik med at spise is 😊. 
 
 

3 
19:45 

- 
20:00 

 

Principper for ordensregler (JFK) 
Skal der revideres i udgangstilladelser? 
Skolen oplever disse udfordres af elever på 
7. årg. 
Prøveperiode?  
Princip til drøftelse.  
Bilag 
 

 
Skal 7.klasserne have lov til udgang i 
pauserne?  
Opfordring fra bestyrelsen til at 7.klasserne 
spiser sammen (med lærerne) ind til Jul. 
Blokken skal vurdere sammen med ledelsen 
om de er klar til udgang efter Jul. 
 

4 
20:00 
20:15 

 Skole og forældre oplæg (MAS) Kurser for bestyrelsen efter sommerferien. 
Vi afholder et kursus for os selv, frem for 
med andre skoler. 
Ledelsen bestiller kurset til start af det nye 
skoleår. 



 

   

Orienteringspunkter (20:15 – 20.45) 
 

5 
20:15 

… 

Nyt fra ledelsen 
Kantineopfølgning 
AFD E – præsentation af projekt 

Jeppe orienterer: AFD: E 
OBS på rammerne i blok 6 (forskønnelse). 
 
Kantine: Omorganisering af kantinedriften 
er vedtaget og alternative madordninger 
undersøges p.t. af ledelsen. 
 
 

6 Evt.  Sidsel: Kan det give mening at ensarte 
mængde afleveringer i udskolingen – hun 
opleve at der er store forskelle fra klasse til 
klasse? 
Svar: Der er aftalt et antal minimums 
afleveringer.  
Hvordan skaber vi en rød tråd / 
sammenhæng på strategisk niveau? 
 
 

7 Meddelelser, herunder kort orientering fra 
 

Formand:  
 
Skoleleder:  
Skolefoto 1/8 kl. 10-11,30 for bestyrelsen. 
Der vil komme en alternativ dato. 
 
Andre:  
 

 
 

 
 


